
ZÁPISNICA

z V. riadneho zasadania komisie výstavby a územného plánovania zo dňa 27.11 2015

Prítomní členovia komisie:

Vincvent Nemček,lng.arch.Anna Mäkká,Tomáš Žák,Matej Nemček,lng.Peter Poláček,Bc.Ladislav Mokošák,Anna

Dupkalová

Zapisovateľka :Anna Dupkalová

Program komisie:

l.Otvorenie zasadania komisie

2.Prerokovanie nových žiadostí, pripomienok, sťažností / p.Helena Hollá,Mária Králiková/

3.Rekapitulácia úloh

4.Záver

l.Komisiu viedol predseda komisie p. Vincent Nemček

2.Žiadosti a sťažnosti občanov

Žiadosť p.Helena Hollá

Pani Hollá podala dodatočne žiadosť o súhlas k osadeniu obrubníkov pred garážou r.d.č.288,Nesluša. Vec bola

riešená stavebným úradom v KNM.

Stanovisko komisie: Po vykonaní obhliadky na mieste komisia prijala stanovisko a odporúča nasledovné.

Obrubníky z dôvodu vtekania vody do garáže ponechať avšak znížiť výšku obrubníkov na maximálne 3cm od

asfaltového povrchu vozovky .Taktiež zrezať nábehovú hranu do vozovky aby nedochádzalo k poškodzovaniu

pneumatík na vozidlách.Zároveň komisia žiada p Hollú o odstránenie betónových základov z prednej časti

pozemku p.Hollej/pri p.Kyklošovej/.Návrh p.Hollej je nepostačujúci a doporučujeme riešiť problém ešte

dodatočným trativodom pred garážou. Termín odstránenia: ihneď

P.Králiková - riešenie problému s povrchovou vodou

Žiadosť o riešenie pri stekaní povrchovej vody na pozemok.

Stanovisko komisie: Komisia pri obhliadke zistila a odporúča doplniť dva záchyty povrchových vôd do cesty

smer Suchá. Pôvodné záchyty sú nepostačujúce a hlavne zanesené nečistotami z komunikácie/stav.odpad/ ,

ktorú tam niekto naviezol a preto je ich treba vyčistiť. Zasahovať do nového asfaltového koberca

neodporúčame.

Rekapitulácia úloh

Záver.

V Nesluši 27.112015


